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PROTOKÓŁ NR XXXIX/21 

Z XXXIX SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 27 MAJA 2021 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 20 radnych 

Nieobecny: radny Sławomir Wardziak. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

5.  Debata nad raportem o stanie Miasta Żyrardowa za rok 2020. 

6.  Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Żyrardowa wotum zaufania. 

7.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2020 wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2020 rok. 

8.  Projekt uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania 

budżetu za 2020 rok. 

9.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032. 

10.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021. 

11.  Projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: Centrum Usług Społecznych 

w Żyrardowie poprzez przekształcenie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żyrardowie. 

12.  Projekt uchwały w sprawie Statutu Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie. 

13.  Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

14.  Projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 43. 

15.  Projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 57. 

16.  Projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 59. 

17.  Projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 63. 

18.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

19.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

20.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. 

21.  Projekt uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

22.  Informacja o działaniach Prezydenta i Urzędu Miasta Żyrardowa. 

23.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

24.  Wolne wnioski. 

25.  Zamknięcie obrad. 
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Ad 1., 2. i 3. 

W dniu 27 maja 2021 r. o godz. 14.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady XXXIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta 

Żyrardowa Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad i przedstawił ich porządek,  

do którego nie zgłoszono uwag. 

 

Ad 4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XXXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 18 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XXXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard 

Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Józef Kapusta, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad 5., 6., 7. i 8. 

Radny Marek Treliński odniósł się do Raportu o stanie Miasta Żyrardowa za 2020 rok, a także 

do sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020. Zwrócił uwagę, że liczba mieszkańców miasta się 

zmniejsza i zasadnym jest namysł nad tym, co można zrobić, aby mieszkańcy nie chcieli opuszczać 

Żyrardowa. Podkreślił, że należy przyspieszyć proces pokrywania miasta miejscowymi planami 

zagospodarowania przestrzennego oraz przypomniał, że Komisja Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ wyraziła zainteresowanie otrzymywaniem informacji  

o wydawanych decyzjach o warunkach zabudowy. Odniósł się do budżetu przeznaczanego  

na gospodarkę mieszkaniową, a także na oświatę, wskazując, że w tym ostatnim przypadku subwencja 

oświatowa nie pokrywała w całości wynagrodzeń dla pracowników placówek oświatowych. Rok 2020 

uznał za trudny z powodu pandemii, która przełożyła się m.in. na zmniejszenie dochodów z PIT. Zwrócił 

uwagę na wypracowaną nadwyżkę budżetową, a także na pozytywne efekty restrukturyzacji zadłużenia. 

Orzekł, że budżet był trudny, ale dobrze wykonany.  

Radny Artur Pietrus przedstawił pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej RMŻ o wykonaniu 

budżetu Miasta za 2020 rok oraz poinformował, że Komisja Rewizyjna RMŻ będzie wnioskowała  

o udzielenie Prezydentowi Miasta absolutorium za 2020 rok. Przedstawił również pozytywną opinię 

Komisji za udzieleniem Prezydentowi Miasta wotum zaufania.  
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Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos odczytał Uchwałę Nr 3.f./107/2021 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 26 maja 2021 r. w sprawie wydania 

opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Żyrardowa za 2020 rok. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi 

Miasta Żyrardowa wotum zaufania. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Żyrardowa wotum zaufania: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, wskazał, że rok 2020 nie był 

łatwy. Zwrócił uwagę, że dochody nie rosną proporcjonalnie do wydatków, co wymaga rozważnego 

gospodarowania środkami publicznymi. Odniósł się do wykonanych dochodów i wydatków, 

podkreślając, że od dwóch lat ponad 20% wydatków majątkowych przeznaczanych jest na inwestycje. 

Pokrótce wspomniał o racjonalizacji wydatków bieżących, a także podziękował za współpracę przy 

realizacji budżetu na rok 2020.  

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2020 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2020 rok. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2020 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2020 rok: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 
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Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta 

Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta Miasta Żyrardowa 

z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, podziękował za współpracę 

w minionym roku. Zadeklarował, że otrzymane absolutorium dopinguje go do dalszej pracy na rzecz 

miasta. Słowa podziękowania skierował także do Skarbnika Miasta oraz innych pracowników Urzędu 

Miasta. Przypomniał, że 27 maja jest również świętem samorządu terytorialnego. 

 

Ad 9. i 10. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Rady 

Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 

wraz z prognozą długu na lata 2021–2032 oraz projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Miasta Żyrardowa na rok 2021. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty uchwał. 

Radny Marek Treliński wyraził ubolewanie, że od marca w budżecie jest deficyt operacyjny. 

Rozważał, czy jest to wynik tzw. ustawy antycovidowej, a także wskazał, że brak nadwyżki operacyjnej 

prowadzi do tego, że zadania bieżące są finansowane ze sprzedaży majątku gminy, co jest niebezpieczną 

sytuacją, która może prowadzić do konieczności zaciągnięcia kredytu. Zwrócił uwagę na zmianę 

Ustawy o finansach publicznych, według której od przyszłego roku niemożliwe będzie równoważenie 

wydatków bieżących wolnymi środkami. Odwołał się do wskaźnika spłaty zobowiązań ujętego  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej, zwracając uwagę, że jest on na bezpiecznym poziomie, ale należy 

mieć go na uwadze przy dalszych zmianach w budżecie, aby nie doprowadzić do sytuacji trwania 

deficytu operacyjnego. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta 

Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz  
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z prognozą długu na lata 2021–2032. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 

2021–2032: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad 11. i 12. 

Pani Monika Woźniak-Grabek, p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

przedstawiła dwa projekty uchwał: (1) w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: Centrum 

Usług Społecznych w Żyrardowie poprzez przekształcenie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Żyrardowie, a także (2) w sprawie Statutu Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali pierwszy z omawianych 

projektów. 

Radny Jerzy Naziębło przedstawił opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty. 
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Radna Grażyna Stefańska zgłosiła obiekcje co do zapisów § 1 ust. 2 projektu uchwały w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie poprzez 

przekształcenie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Żyrardowie, a także analogicznego zapisu 

w drugim z projektów uchwał. Wskazała, że o ile terenem działania jednostki może być Miasto 

Żyrardów, o tyle siedziba powinna być bardziej dookreślona, a w uchwale należy podać jej adres. 

Wystąpiła o dokonanie zmiany polegającej na wpisaniu konkretnego adresu. Zwróciła również uwagę 

na zapis „Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie, zwane dalej Centrum, (…)”, dociekając, czy  

o nowej jednostce budżetowej należy mówić „Centrum”, czy „CUS”, a jeśli przyjęta będzie druga  

z nazw, to czy nie należy dokonać stosownej zmiany w projekcie uchwały. 

Radna Elżbieta Wrońska wskazała, że podczas posiedzenia Komisji szczegółowo omówiono 

zagadnienia związane z Centrum Usług Społecznych. Argumentowała, że skrót CUS jest do przyjęcia. 

Dodała, że CUS będzie funkcjonował w budynku MOPS-u, ale przygotowywana jest jego nowa siedziba.  

Pan Adam Lemiesz, Zastępca Prezydenta Miasta, poinformował, że minimalnym wymaganiem 

co do określenia siedziby instytucji jest podanie miejscowości. Wspomniał, że w wielu statutach taki zapis 

występuje i jest on wystarczający. Uznał wpisywanie do statutu adresu, który ulegnie zmianie, za mało 

pragmatyczne. Odniósł się do zapisu „Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie, zwane dalej Centrum, 

(…)”, wskazując, że określenie to dotyczy wyłącznie statutu, zaś zwyczajowo można mówić CUS. 

Radna Grażyna Stefańska poprosiła, by w kwestiach, które poruszyła, wypowiedział się radca 

prawny. 

Pani Magdalena Osińska, radca prawny, wyjaśniła, że podjęcie adresu i siedziby nie są tożsame, 

a także przywołała art. 41 Kodeksu Cywilnego, z którego wynika, że siedzibą osoby prawnej jest 

miejscowość, w której ma siedzibę jej organ zarządzający. Zapis w uchwale uznała za słuszny.  

Radna Grażyna Stefańska nawiązała do słów przedmówczyni. Przytoczyła przywołany art. 41 

Kodeksu Cywilnego, podkreślając, że Centrum Usług Społecznych nie będzie osobą prawną, ale 

jednostką budżetową. Przytoczyła definicję siedziby ujętą w Słowniku Języka Polskiego, argumentując, 

że w uchwale należy podać adres, pod którym będzie funkcjonowało Centrum Usług Społecznych. 

Radny Marek Treliński przywołał art. 11 ust. 2 Ustawy o finansach publicznych, przychylając 

się do opinii radnej Grażyny Stefańskiej.  

Radna Żaneta Wesołowska poparła stanowisko radnej Grażyny Stefańskiej co do zasadności 

zastosowania skrótowca CUS. 

Radny Jerzy Naziębło poparł stanowisko autorów projektu uchwały, uznając określenie siedziby 

za wystarczające. Stwierdził, że „CUS” jest formą skróconą, która zapewne będzie używana w mowie 

potocznej, natomiast na potrzeby statutu posłużono się określeniem „Centrum”. 

Radny Grzegorz Obłękowski zgodził się z przedmówcą. Odniósł się do wypowiedzi radnej 

Grażyny Stefańskiej skierowanej do pani Magdaleny Osińskiej. 

Radna Grażyna Stefańska nawiązała do słów przedmówcy.  

Radna Elżbieta Wrońska zaapelowała o merytoryczną dyskusję i dyscyplinę. 
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Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pod nazwą: Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie poprzez przekształcenie Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą: 

Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie poprzez przekształcenie Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Żyrardowie: 

„za” – 17 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie Statutu Centrum Usług 

Społecznych w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę 

16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie Statutu Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Grażyna Stefańska, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad 13. 

Pani Natalia Klem, Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieszkaniowej, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ustalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

Radna Edyta Lubańska przedstawiła opinię Komisji Mieszkaniowej RMŻ. Członkowie Komisji 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji  
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o dochodach gospodarstwa domowego. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego: 

„za” – 18 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy 

Naziębło, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad 14., 15., 16. i 17. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła cztery projekty uchwał: (1) w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy  

ul. Pustynnej 43, (2) w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 57,  

(3) w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 59 oraz (4) w sprawie nabycia 

działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 63. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali wszystkie cztery uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 43. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 16 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy  

ul. Pustynnej 43: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej  

w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 57. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy  

ul. Pustynnej 57: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej  

w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 59. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy  

ul. Pustynnej 59: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej  

w Żyrardowie przy ul. Pustynnej 63. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie przy  

ul. Pustynnej 63: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 
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Ad 18. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad 19. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad 20. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości.  
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Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

Ad 21. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości w drodze bezprzetargowej.  

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości w drodze bezprzetargowej. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży udziału w nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej: 

„za” – 16 głosów – radny Józef Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna 

Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów;  

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecny podczas sesji: radny Sławomir Wardziak. 

 

22. Informacja 

Do przedłożonej informacji o działaniach Prezydenta i Urzędu Miasta nie zgłoszono uwag. 
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23. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Artur Pietrus złożył trzy wnioski: (1) dotyczący przywrócenia pełnej dostępności Eko-

Parku, (2) dotyczący ograniczonej widoczności sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ulic Bolesława 

Limanowskiego i Kościelnej, a także (3) dotyczący aktualizacji planu miasta w serwisie Google. 

Radna Grażyna Stefańska poruszyła temat budowy mieszkań w Żyrardowie przez developerów. 

Dociekała, dlaczego Towarzystwo Budownictwa Społecznego nie buduje nowych bloków. 

Radny Arkadiusz Sowa złożył wniosek dotyczący zorganizowania w Żyrardowie koncertu 

zespołu DE PRESS w repertuarze poświęconym Żołnierzom Wyklętym. Zaapelował również o to,  

by Bieg Tropem Wilczym, który nie odbył się ze względu na pandemię, został zorganizowany w sierpniu.  

Radny Józef Kapusta krytycznie odniósł się do wystawy malarstwa w Galerii „Resursa”. 

Nawiązał również do programu szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, negatywnie oceniając 

zarówno włączenie się Miasta do akcji szczepień, jak i samą akcję. 

Radna Teresa Lefelt zapytała o dalsze losy projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

na sprzedaż nieruchomości w drodze bezprzetargowej i udzielenie bonifikaty, który został zdjęty  

z porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa i miał się stać przedmiotem kolejnych obrad. 

Z sali uzyskała odpowiedź, że sprawa jest nadal aktualna. 

Radna Elżbieta Wrońska poinformowała o apelach mieszkańców o większy nadzór nad pracami 

wykonywanymi na ul. Michała Kleofasa Ogińskiego. Odniosła się do wypowiedzi radnego Józefa Kapusty. 

Radny Arkadiusz Sowa również nawiązał do słów radnego Józefa Kapusty. Zaproponował 

zorganizowanie debaty z lekarzami, aby skonfrontować ich opinie z opiniami osób sceptycznych wobec 

szczepień. 

 

24. Wolne wnioski 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, przekazał radnym wszystkich kadencji 

oraz poprzednim Prezydentom Miasta życzenia z okazji 31. rocznicy pierwszych demokratycznych 

wyborów do samorządów gminnych. Przekazał również zaproszenie na uroczystości związane  

z Rokiem Pawła Hulki-Lasowskiego.  

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos złożył życzenia z okazji Dnia Matki. 

 

25. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XXXIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 16.33. 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=58677 

 

Protokół sporządziła dnia 11 czerwca 2021 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=58677

